

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES Date: 02-01-2025 02:21:03 PM Subject: Nominated new board members</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية التاريخ: 02-01-2025 02:21:03 PM الموضوع: تسمية أعضاء مجلس الادارة</p>
<p>Greetings and respect, Further to the company's letter No. 6/9/38 dated 03/12/2024, item No. (4), we would like to inform you that the member of the Board of Directors of FINANCIERE LAFARGE SAS has decided, in its letter dated 02/12/2024, which stems from the decisions of the extraordinary General Assembly meeting held on 02/12/2024, to appoint the following individuals as its representatives on the Board of Directors of the Jordanian Cement Factories Company (Lafarge Cement Jordan) as of 02/12/2024: • Mr. Khaled Abdulaziz Mohamed Al-Dukkani • Mr. Adham Nabil Yaacoub Al-Sharqawi Kindly accept our best regards,</p>	<p>تحية واحترامه لاحقا لكتاب الشركة رقم 38/9/6 المؤرخ في 03/12/2024 بند رقم (4)، نود إعلامكم بأن عضو مجلس الادارة شركة FINANCIERE LAFARGE SAS ((قررت بكتابها المؤرخ في 02/12/2024 والمنبثق عن قرارات اجتماع الهيئة العامة غير العادي المنعقد بتاريخ 02/12/2024 بتسمية كل من: • السيد خالد عبدالعزيز محمد الدكاني. • السيد أدهم نبيل يعقوب الشرقاوي. كممثلين عنها في مجلس إدارة شركة مصانع الاسمنت الأردنية م.ع.م (لافارج الاسمنت الأردنية) اعتباراً من تاريخ 02/12/2024. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ronza Al-Marafi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ronza Al-Marafi</p>